
s. §tel
Samarbejd med andre grundejerforeninger, så der kan lægEes pres på konrrnunen, så de tager stø1

fra motorvejen ålvoriigt.

10. lndflydelse på vores område
Når der talæ orn at lukke Nygårdsvej af, og der skai laves p-pladser og indkørsel hvor den gamle
pedeiboli§ ligger, flere fodhokjbaner og et nyt klubhus nede på marken, hvad får det af betydning
for vcres område? Oq hvad grør vi ved de få ekstra p-*mråd*r vi som beboere har på veiene til
ekstrs anvendelse. fo!'at sikre at vt stådig har dern til rådigh*d. I forvele* anvendes de ofte af
nosen som ær*nrle aneire steder. Alterfiåtivt skal cJe sløjfes?

11.. Klipning af sræs så skolestien
Det vil være rimeligt at der bf iver klippet græs på skolestien, rTrln tilsvårende rJe hlå ornråder på

klippeoversigten tjet er de enests holiger cler sk,*l veclligeholde iloget som er bagvedliggende Ex

[r der n*gla af eJe blå ornråder rler ligger meliem nogle af rækkehusene som bliver klrppet.

L2. 0*ryrjning
Vi har alle pllst til åt rydde oB efter os selv. Man hat'taget et v*lg orn rrån sr hundeejer, ryger eller
på anden rnåde har aftald i hånden. i-lU§KIl! Det er ikke hund*n der gør noget galt, rnen den i den
anden entle af snoren. Det gælder også når den pisser op ael andres postkasser, som er lnr1e på

behroeren rx*trikel, og dermecl i:eboerens *jendon'r. Det er desuden lovpligtigt at samle op efter
både hunde og heste. {t henhold til vejioven § 70)

13. Flacerin0 af qrundele

Hvorfor afhoides generalforsamlingen ikke i Vinrjing l"{allen, såiedes at vi støttnr lokalområdet?

14. Forplejnlng
Va betaier alle kontingent. Derfor syntes ieg det vilvære rimeligt at vi den eno gang om året hliver
budt på et sller andet, alt arrdet er småligt" Der er ingen dar siger at det sk*l være den store
b*spisning. Men tritag kan rnåske trække flere t1l.

Husk at dsr 0r intet der kan vedtag*s, besluttes under eventuelt.

h/*d venlig hilsen

Jeannetts lrrlosgaard
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torki
Maskinskrevet tekst
Er i arbejde sammen med mange grundejerforeninger her i området og i samarbejde med foreninger i Bredballe. Der er skabt politiske kontakter, og kontakter til strategiske personer med kendskab til støjbekæmpelse. 

torki
Maskinskrevet tekst
Mit kendskab til ændringer på Nygårdsvej er at der skal udvides på børnehaven.   Jeg mener ikke at det kan få indflydelse på p-pladser på vores vej?

torki
Maskinskrevet tekst
Det må der skabes en holdning til i bestyrelsen, der er pt ikke andre forslag eller klager til bestyrelsen vedrørende den nuværende ordning.  Der skal økonomi til opgaven, og der er generelt ikke grobund for større kontingent. 

torki
Maskinskrevet tekst
Dette er også debatteret utallige gange på generalforsamlinger. Vi kan, som du selv nævner ikke ændre hundenes vaner, kun henstille til ejerne, og det er gjort i skrivelser flere gange. 

torki
Maskinskrevet tekst
Vi har mulighed for at afholde mødet i et lokale med en passende størrelse og uden omkostninger for foreningen.

torki
Maskinskrevet tekst
Vi må prioritere - økonomien skal række til adskillige ting, som legeplads, græsklipning og beplatning. Et møde bespisning kræver tilmelding, levering af madvarer,  længere mødetid, oprydning osv.  Ikke at det ikke kan lade sig gøre, men som prioriteringen er lige nu, så er det bestyrelsens beslutning. 

torki
Maskinskrevet tekst
Det er noget bestyrelsen godt ved!!




